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Постоянна комисия по бюджет и финанси /ПК
по БФ/

ПРОТОКОЛ

№17
Днес, 21.01.2021 от 16:00 ч аса , в CISCO Webex Meetings се проведе заседание на ПК. 

Присъствал

• Атанас Парушев
• Гергана Евтимова
• Гюнай Далоолу
• Калина Широкова - Председател
• Калоян Янков
• Красин Каракоцев
• Нейко Генчев
• Росен Иванов
• Стоян Витанов
• Христо Стоев
• Юлия Тонкова

Присъствали още

Венцислав Спирдонов - Председател ВТОбС 
Розалия Стефанова - Директор Дирекция "АО"
Десислава Йонкова - Директор Дирекция "ПОУС"
Росица Димитрова - Директор Дирекция "СДЗ"
Мариела Цонева - Директор Дирекция "ПП" 
инж. Антон Койнаков
Управители на търговските дружества със 100 % общинско участие
Представители на "Пазари Велико Търново" ООД - управител, гл. счетоводител, гл. архитект на 
проекта.

Дневен ред

1 - 867 / 10.11.2020: Предложение от "ОДПГ" ЕООД относно актуализиране на калкулации по 
принудително преместване и принудително задържане на ППС

2 - 954 / 11.12.2020: Промяна на срока за приемане на Показатели и критерии за определяне 
на балната оценка в общинските публични предприятия.

3 - 960 / 21.12.2020: Бизнес програма за 2021 г. на "ОДПГ" ЕООД гр. Велико Търново

4 - 961 / 22.12.2020: Бизнес програма за 2021 г. на "Център за психично здраве" ЕООД гр. 
Велико Търново
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5 - 962 / 29.12.2020: Бизнес програма за 2021 г. на "Медицински център за рехабилитация и 
спортна медицина I-Велико Търново" ЕООД

6 - 963 / 29.12.2020: Бизнес програма за 2021 г. на "СБАЛПФЗ "Д-р Трейман" ЕООД, гр. 
Велико Търново

7 - 964 / 29.12.2020: Бизнес програма за 2021 г. на "Царевград Търнов" ЕООД, гр. Велико 
Търново

8 - 965 / 29.12.2020: Бизнес програма за 2021 г. на "Център за кожно-венерически 
заболявания-Велико Търново" ЕООД

9 - 967 / 31.12.2020: Бизнес програма за 2021 г. на "Комплексен онкологичен център-Велико 
Търново" ЕООД

10 - 968 / 31.12.2020: Бизнес програма за 2021 г. на "Инвестстрой-92" ЕООД

11 - 969 / 31.12.2020: Бизнес програма за 2021 г. на "Обредни дейности" ЕООД

12-971 / 06.01.2021: Определяне на двама общински съветници за членове на комисията за 
избор на носител на Академична награда "Трети март" за 2021г.

13 - 984 / 14.01.2021: Изменение и допълнение на Наредба за условията и реда за съставяне 
на тригодишната бюджетна прогноза за местните дейности и за съставяне, обсъждане, 
приемане и отчитане на общинския бюджет и общинския дълг на Община Велико Търново и 
Наредба за провеждане на обществено обсъждане за поемане на общински дълг в Община 
Велико Търново.

14 - 985 / 14.01.2021: Покана от Управителя на "Пазари - Велико Търново" ООД за свикване 
на извънредно Общо събрание на съдружниците на "Пазари - Велико Търново" ООД гр. В. 
Търново, на 29.01.2021 г.

15 - 987 / 15.01.2021: Извършени разходи за командировки в страната от Венцислав 
Спирдонов - Председател на Великотърновски общински съвет, за периода 01.10.2020 - 
31.12.2020 година.

16 - 982 / 13.01.2021: Отчет за дейността на ВТОбС и неговите комисии за периода 
01.07.2020г. -31.12.2020г.

17 - 988 / 15.01.2021: Отчет за текущото изпълнение на общинските проекти, финансирани 
със средствата от ЕС и държавния бюджет.

18 - 990 / 15.01.2021: Освобождаване от заплащане на наем на наематели на обекти общинска 
собственост

19 - 1002 / 15.01.2021: Създаване на социална услуга "Асистентска подкрепа", считано от 
01.01.2021 година.

20 - 1003 / 15.01.2021: Извършени разходи за командировки в страната от д-р инж. Даниел 
Панов - Кмет на Община Велико Търново, за периода 01.10.2020 - 31.12.2020 година.

21 - 1004 / 15.01.2021: Отчет за изпълнение на решенията на Великотърновски общински
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съвет за П-ро полугодие на 2020 г. и отчет за всички неснети от отчет решения на 
Великотърновски общински съвет

22 - 1004-1 / 15.01.2021: Копия от актове, издадени в изпълнение на решенията на 
Великотърновски общински съвет за П-ро полугодие на 2020 г.

Становища

I - 867 / 10.11.2020: Предложение от иОДПГм ЕООД относно актуализиране на 
калкулации по принудително преместване и принудително задържане на ППС

Становище на комисията

Е. Чамуркова - в мотивите е записано, че разходите по принудително преместване и 
задържане на превозни средства, съгласно утвърдените калкулации от 2014 г. не прокриват 
разходите за дейности по принудително преместване и задържане и това води до финансови 
загуби за дружеството. За какъв размер загуби става въпрос. От бизнес програмата е видно, 
че очакваният годишен финансов резултат е в размер на 20 000 лв., който в условията на 
криза е доста приличен резултат.Включва ли този резултат евентуално повишаване на 
таксите за преместване и заскобване, както и експлоатацията на предвидените за тази година
II бр. нови паркоместа. Предлаганите услуги от дружеството адекватни ли са на исканото 
увеличение на таксите.
инж. Ламбов - посочил е откъде идва част от загубата на дружеството, в бизнес програмата е 
заложено евентуално повишаване на таксите. Предвидено е това увеличение да покрие 
загубите.
Е. Чамуркова - в какъв размер са загубите само по тази дейност 
инж. Ламбов - за 2020 г. са около 42 000 лв.
К. Янков - каква ще бъде финансовата загуба, ако тези нови цени не се приемат.
инж. Ламбов - естествено, че ако не се одобри тази калкулация, дружеството ще продължава
да реализира загуби.
К. Янков - в какъв размер
инж. Ламбов - не може да се предвиди колко броя автомобили ще се преместят или заскобят, 
това става само за изминал период.
К. Янков - как са направени прогнозните приходи, а разходите не могат да се предвидят.
К. Широкова - при положение, че имат около 42 000 лв. загуба от дейността, как може да се 
предвиди колко нарушители ще има, чиито автомобили ще бъдат вдигнати или заскобени. 
инж. Ламбов - прогнозира се на база изминал период, как може да се предвиди колко туристи 
ще има през настоящата година.
К. Широкова - бизнес програмата е направена въз основа на старите сметки за изминал 
период. Тук се говори за актуализиране на калкулациите.
Р. Иванов - трябва да се изслушват членовете един друг, превръща се в говорилня. Всеки, 
който се изказва, да дава знак, че е завършил. Г-н Ламбов да има предвид, че говори с 
общински съветници, не с други хора. И моли г-н Янков, когато тези неща са му били 
изяснени в други комисии, да има предвид какво му е обяснявано, не да се задават едни и 
същи въпроси многократно.
К. Янков - не задава едни и същи въпроси, сега пита за размера на финансовата загуба, ако не 
бъдат приети тези нови цени на таксите.
Ст. Витанов - на заседанието на ПК по УТТП Петко Тюфекчиев много аргументирано 
обясни, защо трябва да се промени тази санкция и да се подкрепи това предложение. 
Предлага дебатът да се прекрати.
Комисията подкрепя предложението и предлага на ВТОбС да утвърди актуализацията на
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разходите по изготвените калкулации от страна на дружеството: 
ЗА - 7; ПРОТИВ -1  ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

2 - 954 /11.12.2020: Промяна на срока за приемане на Показатели и критерии за 
определяне на балната оценка в общинските публични предприятия.

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА -11; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

3 - 960 / 21.12.2020: Бизнес програма за 2021 г. на "ОДПГ" ЕООД гр. Велико Търново

Становище на комисията

К. Янков - ако не се приемат предложените нови цени, каква ще бъде загубата на база 
количествените и натуралните показатели, които управителят е залегнал при определянето на 
финансовите показатели за следващата година.
Р. Иванов - изказване
К. Янков - базирали са приходите на база новите цени, приемането им е едно несигурно 
събитие. Прогнозите и бизнес плановете трябва да бъдат консервативни. Г-н Ламбов дължи 
отговор, колкото и да не му се иска да отговори.
Р. Иванов - изразява съгласие, че прогнозите и бизнес плановете трябва да бъдат 
консервативни, но и несъгласие, че става въпрос за бъдещо неизвестно събитие. Това е 
валидно за всички останали бизнес програми, както и за приемане на общинския бюджет, 
който ще се гласува следващия месец.
инж. Ламбов - ако тези такси останат в настоящия си вид, дружеството ще продължи да 
търпи загуби по тази дейност.
К. Янков - учуден е, че г-н Ламбов все още среща затруднения при различаването на приходи 
и разходи. Не е отговорил конкретно на въпроса, от което изразява разочарование.
Н. Генчев - дружеството има около 40 000 лв. загуби на база определен брой вдигнати и 
заскобени автомобили; инж. Ламбов е представил сметка на база 1 вдигнат автомобил, която 
не му излиза, представил е сметка на база 1 вдигнат автомобил, която ще елиминира 
загубите, ако се приемат; броят на вдигнатите автомобили е X число. По елементарно няма 
как да се каже.
Комисията приема бизнес програмата:
ЗА -10; ПРОТИВ -1 ; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

4 - 961 / 22.12.2020: Бизнес програма за 2021 г. на "Център за психично здраве" ЕООД 
гр. Велико Търново

Становище на комисията

Комисията приема бизнес програмата:
ЗА -10; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

5 - 962 / 29.12.2020: Бизнес програма за 2021 г. на "Медицински център за 
рехабилитация и спортна медицина I-Велико Търново" ЕООД
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Становище на комисията

Комисията приема бизнес програмата:
ЗА -11; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

6 - 963 / 29.12.2020: Бизнес програма за 2021 г. на "СБАЛПФЗ "Д-р Трейман" ЕООД, гр. 
Велико Търново

Становище на комисията

К. Широкова - нормализира ли се състоянието на болницата с оглед проблема с персонала 
д-р Денчева - нещата с персонала започват бавно да се нормализира, голяма част от 
персонала се връща след дълги отпуски и болнични, 3 от персонала са напуснали. Успели са 
да компенсират напускането на персонал с 3 специализанти. Изпратени са до всички 
медицински университети предложението на лечебното заведение за евентуално 
стимулиране, възнаграждение и започване на работа. След срещата със здравния министър 
стана ясно, че болницата дава най-високите заплати сред общинските лечебни заведения и 
сред всички белодробни болници в страната.
Р. Иванов - на всички е ясно, че COVID 19 постави на изпитание волята, желанието, 
уменията и ресурсите на много хора, най-вече на тези на първа линия.
Комисията приема бизнес програмата:
ЗА -11; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

7 - 964 / 29.12.2020: Бизнес програма за 2021 г. на "Царевград Търнов" ЕООД, гр. 
Велико Търново

Становище на комисията

Комисията приема бизнес програмата:
ЗА - 10; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -1

8 - 965 / 29.12.2020: Бизнес програма за 2021 г. на "Център за кожно-венерически 
заболявания-Велико Търново" ЕООД

Становище на комисията

Комисията приема бизнес програмата:
ЗА - 11; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

9 - 967 / 31.12.2020: Бизнес програма за 2021 г. на "Комплексен онкологичен център- 
Велико Търново" ЕООД

Становище на комисията

Р. Иванов - приятно изненадан от предвидения положителен финансов резултат в края на 
годината. Би искал да види как дружеството ще успее да подобри финансовото си състояние 
в частта на своите задължения.
д-р М. Рачева - към края на годината са намалили задълженията си, затова смята, че ще имат 
по-добри резултати. Никой не може да предвиди как ще приключи годината, ако има трета 
COVID вълна и т.н. Надява се, че като се разрешат плановите операции, ще има повече
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пациенти. След разрешението за закупуване на ендоскопска техника се надява на привличане 
на повече пациенти. Надява се и на нови млади специалисти, които да помогнат да се развие 
центърът по-добре.
Р. Иванов - ще подкрепи бизнес програмата, но в течение на времето, когато излезе 
официалния отчет за годината, ще поиска актуализация на бизнес програмата.
Комисията приема бизнес програмата:
ЗА - 10; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -1

10 - 968 / 31.12.2020: Бизнес програма за 2021 г. на "Инвестстрой-92" ЕООД

Становище на комисията

Комисията приема бизнес програмата:
ЗА - 10; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -1

11 - 969 / 31.12.2020: Бизнес програма за 2021 г. на "Обредни дейности" ЕООД

Становище на комисията

Комисията приема бизнес програмата:
ЗА -11; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

12 - 971 / 06.01.2021: Определяне на двама общински съветници за членове на 
комисията за избор на носител на Академична награда "Трети март" за 2021г.

Становище на комисията

Валерия Дончева - ПК по ОНК са предложили Елена Чамуркова и Георги Недев, това е 
предложение, направено от ПК по СТДМ, както и подкрепено от всички други комисии. 
Комисията подкрепя предложението и също предлага Елена Чамуркова и Георги Недев за 
членове на комисията за избор на носител на наградата:
ЗА -11; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

13 - 984 /14.01.2021: Изменение и допълнение на Наредба за условията и реда за 
съставяне на тригодишната бюджетна прогноза за местните дейности и за съставяне, 
обсъждане, приемане и отчитане на общинския бюджет и общинския дълг на Община 
Велико Търново и Наредба за провеждане на обществено обсъждане за поемане на 
общински дълг в Община Велико Търново.

Становище на комисията

К. Янков - много неприятно изненадан от това предложение, което ограничава публичността 
на обсъждането. Сравнява предложените формуляри с първите комисии в извънредното 
положение, когато се провеждаха чрез подобни формуляри. Призовава да не се приема това 
предложение, да се върне на вносител, за да се включи нещо актуално - провеждане чрез 
онлайн връзка вместо попълване на формуляри, дори и да се явят много хора, платформите 
позволяват участието им, може да им се дава и да им се отнема думата.
Р. Иванов - не е запознат с техническо решение, което да позволява всички над 70 000 жители 
на общината да получат покана за участие в такъв тип обществено обсъждане, каквото 
ползва общинският съвет в момента. Ресурсът на платформата, с която се провежда
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заседания на общински съвет, е в порядъка на 250 покани. Въпрос към К. Янков - как ще се 
определи кои хора ще получат покани за включване.
К. Янков - един от начините е да се обяви реда на обсъждането и при поискване от страна на 
гражданин, да му се даде възможност за участие. Не да се изпращат 70 000 покани. Може и 
да се поставят някакви ограничение, примерно да могат да участват първите 250, първите 
500 и т.н. Има много технически решения, затова не предлага собствено решение, по-добре 
администрацията да предложи такова. Най-важно е да се даде възможност на хората да се 
запознаят обстойно с бюджета. Голямата зала на Общината е 300 места, което дава 
възможност да участват толкова души в обсъждането.
Р. Иванов - напълно съгласен с това, че колко е по-прозрачно всичко, толкова е по-добре. 
Липсата на информация е равна на дезинформация. Напълно би подкрепил всяка една 
рационална идея за увеличаване на хората, които участват в обществените обсъждания. 
Счита, че ползването на платформа за онлайн провеждане няма да осигури тази възможност. 
Ст. Антонов - не може да се залага на това, че ще дойдат 2 души на обществено обсъждане, 
идеята е да има достъп всеки, който пожелае. Не смята, че всички възрастови групи имат 
достъп до такива средства на комуникация, припомня как дори на много от общинските 
съветници им е било трудно в началото при използването на тази платформа.
Комисията приема предложение:
ЗА - 10; ПРОТИВ - 1; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

14 - 985 /14.01.2021: Покана от Управителя на "Пазари - Велико Търново" ООД за 
свикване на извънредно Общо събрание на съдружниците на "Пазари - Велико 
Търново" ООД гр. В. Търново, на 29.01.2021 г.

Становище на комисията

Кр. Каракоцев - разбира, че представителят трябва да гласува "за" отлагане на стартиране на 
4 етап. Ясно е, че този проект се е проточил много дълго във времето. Правилно ли е разбрал 
от материалите, че има два варианта на финансиране - със собствени приходи и с привлечен 
капитал. Със собствени приходи е описано, че няма да достигнат 4 265 000 лв. и заедно 
двамата акционери ще покрият сумата, т.е. Общината за 3 години ще покрие половината от 
сумата. Въпрос относно варианта с привлечения капитал - за недостигът за 4 265 000 лв. ще 
вземат заем, но има разяснение, че не достигат още 2 млн. лв., които Общината ще трябва да 
покрие разсрочено. Каква е сумата на привлечения капитал?
Р. Иванов - Общината е съдружник, материалът е изпратен и на другия съдружник. 
Управителят е задължен да представи актуализирания проект, КСС, предложил е извън това 
решение 2 различни варианта за финансиране, предлага на двамата съдружници да се вземе 
решение за отлагане на етап 4. Отговор на този въпрос може да даде само управителят на 
дружеството.
Р. Иванов - на този етап не се взема решение кой вариант на финансиране да се избере. Това, 
което е предложено, е отлагане на вземане на решението.
Е. Чамуркова - дали е резонно да се фиксира някакъв срок на това отлагане на вземане 
решение.
Кр. Гърдев (управител на дружеството) - не се фиксира срок, тъй като към момента е 
невъзможно да се определи кога ще се излезе от извънредната обстановка, която е в момента, 
гл. счетоводител на "Пазари Велико Търново" - недостигът за цялата инвестиция от порядъка 
на 11 500 000 лв. е 4 265 000 лв. Кредитът е с 10 годишен период на погасяване. В дадената 
прогноза кредитът продължава да се погасява, затова се вижда участието на Общината с по- 
малка сума. Единствено се отлага във времето набавянето на сумата от 4 265 000 лв. за 
реализацията на проекта.
Комисията приема предложение:
ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0
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15 - 987 / 15.01.2021: Извършени разходи за командировки в страната от Венцислав 
Спирдонов - Председател на Великотърновски общински съвет, за периода 01.10.2020 - 
31.12.2020 година.

Становище на комисията

Комисията приема предложение:
ЗА - 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -1

16 - 982 /13.01.2021: Отчет за дейността на ВТОбС и неговите комисии за периода 
01.07.2020г. - 31.12.2020г.

Становище на комисията

Комисията приема предложение:
ЗА - 11; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

17 - 988 /15.01.2021: Отчет за текущото изпълнение на общинските проекти, 
финансирани със средствата от ЕС и държавния бюджет.

Становище на комисията

Комисията приема предложение:
ЗА - 8; ПРОТИВ - ОВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -1

18 - 990 /15.01.2021: Освобождаване от заплащане на наем на наематели на обекти 
общинска собственост

Становище на комисията

Комисията приема предложение:
ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

19 - 1002 / 15.01.2021: Създаване на социална услуга "Асистентска подкрепа", считано 
от 01.01.2021 година.

Становище на комисията

Комисията приема предложение:
ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

20 -1003 /15.01.2021: Извършени разходи за командировки в страната от д-р инж. 
Даниел Панов - Кмет на Община Велико Търново, за периода 01.10.2020 - 31.12.2020 
година.
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Становище на комисията

Комисията приема предложение:
ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

21 -1004 /15.01.2021: Отчет за изпълнение на решенията на Великотърновски 
общински съвет за П-ро полугодие на 2020 г. и отчет за всички неснети от отчет 
решения на Великотърновски общински съвет

Становище на комисията

Ст. Антонов - решение № 301 не е изпълнено, не трябва да бъде снемано от отчет.
Кр. Каракоцев - в тази комисия ще се гласува ли предложението на Ст. Антонов.
К. Широкова - той е член на ПК по ИВ, никой от ПК по БФ е направил такова предложение, 
така или иначе предложението за решение № 301 ще се разгледа и на сесията.
Комисията приема отчета:
ЗА - 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -3

22 -1004-1 /15.01.2021: Копия от актове, издадени в изпълнение на решенията на 
Великотърновски общински съвет за П-ро полугодие на 2020 г.

Становище на комисията

Комисията приема за сведение.

ПРЕДСЕДАТЕЛ: ПРОТОКОЛИСТ:
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Постоянна комисия по земеделие, гори и 
околна среда /ПК по ЗГОС/

ПРОТОКОЛ

№15
Днес, 20.01.2021 от 17:00 часа , в CISCO Webex Meetings се проведе заседание на ПК. 

Присъствал

• ГюнайДалоолу
• Евгени Коев
• Йорданка Стефанова - Председател
• Мирослав Трифонов
• Николен Стойнов
• Пламен Петров
• Стоян Витанов

Присъствали още

Мина Илиева - Секретар на Община Велико Търново 
Розалия Стефанова - Директор Дирекция "АО" 
Десислава Йонкова - Директор Дирекция "ПОУС"

Дневен ред

1 - 954 / 11.12.2020: Промяна на срока за приемане на Показатели и критерии за определяне 
на балната оценка в общинските публични предприятия.

2 -971  / 06.01.2021: Определяне на двама общински съветници за членове на комисията за 
избор на носител на Академична награда "Трети март" за 2021г.

3 - 982 / 13.01.2021: Отчет за дейността на ВТОбС и неговите комисии за периода 
01.07.2020г.-31.12.2020г.

4 - 984 / 14.01.2021: Изменение и допълнение на Наредба за условията и реда за съставяне на 
тригодишната бюджетна прогноза за местните дейности и за съставяне, обсъждане, приемане 
и отчитане на общинския бюджет и общинския дълг на Община Велико Търново и Наредба 
за провеждане на обществено обсъждане за поемане на общински дълг в Община Велико 
Търново.

5 -991  / 15.01.2021: Предоставяне на имотите-полски пътища, попадащи в масивите за 
ползване, определени по реда на чл. 37в, ал.16 от ЗСПЗЗ за стопанската 2020/2021 г., в 
землищата на община Велико Търново по приложени заявления на ползвателите

6 - 996 / 15.01.2021: Публичен търг с явно наддаване за продажба на недвижим имот с.
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Габровци м. "Сипеите-Димитровци", общ. Велико Търново.

7 - 997 / 15.01.2021: Публичен търг е явно наддаване за продажба на недвижим имот м. 
"Козлуджа", гр. Велико Търново.

8 - 998 / 15.01.2021: Одобряване на проект за ЧИ на ПУП-ПРЗ в обхвата на У П И 1-220 и УПИ 
П-220 "за търговия и услуги" от кв. 140 по плана на е. Ново село

9 - 9 9 9 /  15.01.2021:
Публичен търг с явно наддаване за продажба на недвижим имот , е. Габровци м ." Под пътя - 
Шодековци", общ. Велико Търново

10 - 1004 / 15.01.2021: Отчет за изпълнение на решенията на Великотърновски общински 
съвет за П-ро полугодие на 2020 г. и отчет за всички неснети от отчет решения на 
Великотърновски общински съвет

11 - 1004-1 /15.01.2021: Копия от актове, издадени в изпълнение на решенията на 
Великотърновски общински съвет за Н-ро полугодие на 2020 г.

Становища

1 - 954 / 11.12.2020: Промяна на срока за приемане на Показатели и критерии за 
определяне на балната оценка в общинските публични предприятия.

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

2 - 971 / 06.01.2021: Определяне на двама общински съветници за членове на комисията 
за избор на носител на Академична награда "Трети март" за 2021г.

Становище на комисията

Комисията предлага за членове на комисията за избор на носител на Академичната награда 
"Трети март" Елена Чамуркова и Георги Недев:
ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

3 - 982 /13.01.2021: Отчет за дейността на ВТОбС и неговите комисии за периода 
01.07.2020г. - 31.12.2020г.

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
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ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

4 - 984 /14.01.2021: Изменение и допълнение на Наредба за условията и реда за 
съставяне на тригодишната бюджетна прогноза за местните дейности и за съставяне, 
обсъждане, приемане и отчитане на общинския бюджет и общинския дълг на Община 
Велико Търново и Наредба за провеждане на обществено обсъждане за поемане на 
общински дълг в Община Велико Търново.

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

5 - 991 /15.01.2021: Предоставяне на имотите-полски пътища, попадащи в масивите за 
ползване, определени по реда на чл. 37в, ал.16 от ЗСПЗЗ за стопанската 2020/2021 г., в 
землищата на община Велико Търново по приложени заявления на ползвателите

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

6 - 996 /15.01.2021: Публичен търг с явно наддаване за продажба на недвижим имот с. 
Габровци м. "Сипеите-Димитровци", общ. Велико Търново.

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

7 - 997 /15.01.2021: Публичен търг с явно наддаване за продажба на недвижим имот м. 
"Козлуджа", гр. Велико Търново.

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

8 - 998 / 15.01.2021: Одобряване на проект за ЧИ на ПУП-ПРЗ в обхвата на УПИ 1-220 и 
УПИ П-220 "за търговия и услуги" от кв. 140 по плана на с. Ново село

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0
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9-999/15 .01 .2021:
Публичен търг с явно наддаване за продажба на недвижим им от, с. Габровци м. " Под 
пътя - Шодековци", общ. Велико Търново

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

10 -1004 /15.01.2021: Отчет за изпълнение на решенията на Великотърновски 
общински съвет за Н-ро полугодие на 2020 г. и отчет за всички неснети от отчет 
решения на Великотърновски общински съвет

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

11 -1004-1 /15.01.2021: Копия от актове, издадени в изпълнение на решенията на 
Великотърновски общински съвет за П-ро полугодие на 2020 г.

Становище на комисията

Комисията приема за сведение

ПРЕДСЕДАТЕЛ: ПРОТОКОЛИСТ:...
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Постоянна комисия по 
здравеопазване и социални дейности

/ПК по ЗСД/

ПРОТОКОЛ

№17
Днес, 19.01.2021 от 16:00 часа, в CISCO Webex Meetings се проведе заседание 
на ПК.

Присъствал

• Валентин Точков
• Валерия-Тереза Дончева
• Даниела Андреева-Тодорова
• Иван Александров
• Красин Каракоцев
• Мавроди Калейнски
• Николен Стойнов - Председател
• Светослав Дермански
• Юлия Тонкова

Присъствали още

Венцислав Спирдонов - ПРедседател ВТОбС 
Мина Илиева - Секретар на Община Велико Търново 
Розалия Стефанова - Директор Дирекция "АО"
Росица Димитрова - Директор Дирекция "СДЗ"
Маринела Джартова - Началник Отдел "УС" 
инж. Антон Койнаков
Управители на медицинските търговски дружества със 100% общинско 
участие

Дневен ред
1 - 954 / 11.12.2020: Промяна на срока за приемане на Показатели и
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критерии за определяне на балната оценка в общинските публични 
предприятия.

2 - 961 / 22.12.2020: Бизнес програма за 2021 г. на "Център за психично 
здраве" ЕООД гр. Велико Търново

3 - 962 / 29.12.2020: Бизнес програма за 2021 г. на "Медицински център 
за рехабилитация и спортна медицина I-Велико Търново" ЕООД

4 - 963 / 29.12.2020: Бизнес програма за 2021 г. на "СБАЛПФЗ "Д-р 
Трейман" ЕООД, гр. Велико Търново

5 - 965 / 29.12.2020: Бизнес програма за 2021 г. на "Център за кожно- 
венерически заболявания-Велико Търново" ЕООД

6 - 967 / 31.12.2020: Бизнес програма за 2021 г. на "Комплексен 
онкологичен център-Велико Търново" ЕООД

7 - 971 / 06.01.2021: Определяне на двама общински съветници за 
членове на комисията за избор на носител на Академична награда "Трети 
март" за 2021г.

8 - 982 / 13.01.2021: Отчет за дейността на ВТОбС и неговите комисии за 
периода 01.07.2020г. - 31.12.2020г.

9 - 984 / 14.01.2021: Изменение и допълнение на Наредба за условията и 
реда за съставяне на тригодишната бюджетна прогноза за местните 
дейности и за съставяне, обсъждане, приемане и отчитане на общинския 
бюджет и общинския дълг на Община Велико Търново и Наредба за 
провеждане на обществено обсъждане за поемане на общински дълг в 
Община Велико Търново.

10 - 994 / 15.01.2021: Отмяна на Решение № 822/28.09.2017 г. на 
Великотърновски общински съвет

11 - 995 / 15.01.2021: Отмяна на Решение № 202/28.05.2020 г. и Решение 
№ 281/30.07.2020 г. на Великотърновски общински съвет

12 - 1001 / 15.01.2021: Определяне на представител в състава на 
комисията по чл. 6 от Правилника за финансово подпомагане на 
изследвания и процедури, свързани с лечение на безплодие на семейства
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и лица, живеещи на семейни начала с рупродуктивни проблеми на 
тереторията на Община Велико Търново.

13 - 1002 / 15.01.2021: Създаване на социална услуга "Асистентска 
подкрепа", считано от 01.01.2021 година.

14 - 1004 / 15.01.2021: Отчет за изпълнение на решенията на 
Великотърновски общински съвет за П-ро полугодие на 2020 г. и отчет за 
всички неснети от отчет решения на Великотърновски общински съвет

15 - 1004-1 / 15.01.2021: Копия от актове, издадени в изпълнение на 
решенията на Великотърновски общински съвет за П-ро полугодие на 
2020 г.

Становища
1 - 954 /11.12.2020: Промяна на срока за приемане на Показатели и 
критерии за определяне на балната оценка в общинските публични 
предприятия.

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

2 - 961 / 22.12.2020: Бизнес програма за 2021 г. на "Център за 
психично здраве" ЕООД гр. Велико Търново

Становище на комисията

Комисията приема бизнес програмата:
ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

3 - 962 / 29.12.2020: Бизнес програма за 2021 г. на "Медицински 
център за рехабилитация и спортна медицина I-Велико Търново"
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ЕООД

Становище на комисията

Комисията приема бизнес програмата:
ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

4 - 963 / 29.12.2020: Бизнес програма за 2021 г. на "СБАЛПФЗ "Д-р 
Трейман” ЕООД, гр. Велико Търново

Становище на комисията

Комисията приема бизнес програмата:
ЗА - 9; ПРОТИВ -0 ; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

5 - 965 / 29.12.2020: Бизнес програма за 2021 г. на "Център за кожно- 
венерически заболявания-Велико Търново" ЕООД

Становище на комисията

Комисията приема бизнес програмата:
ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

6 - 967 / 31.12.2020: Бизнес програма за 2021 г. на "Комплексен 
онкологичен център-Велико Търново" ЕООД

Становище на комисията

Комисията приема бизнес програмата:
ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

7 - 971 / 06.01.2021: Определяне на двама общински съветници за 
членове на комисията за избор на носител на Академична награда 
"Трети март" за 2021г.

Становище на комисията

д-р Александров - уведомява комисията, че ПК по СТДМ предлага Елена 
Чамуркова и Георги Недев за членове на комисията за избор на носител
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на наградата; предлага ги и в тази комисия
Комисията подкрепя предложението за Елена Чамуркова и Георги Недев 
за членове на комисията за избор на носител на Награда "Трети март": 
ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

8 - 982 / 13.01.2021: Отчет за дейността на ВТОбС и неговите 
комисии за периода 01.07.2020г. - 31.12.2020г.

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА - 9; ПРОТИВ -0 ; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

9 - 984 / 14.01.2021: Изменение и допълнение на Наредба за 
условията и реда за съставяне на тригодишната бюджетна прогноза 
за местните дейности и за съставяне, обсъждане, приемане и 
отчитане на общинския бюджет и общинския дълг на Община 
Велико Търново и Наредба за провеждане на обществено обсъждане 
за поемане на общински дълг в Община Велико Търново.

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -2

10 - 994 /15.01.2021: Отмяна на Решение № 822/28.09.2017 г. на 
Великотърновски общински съвет

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

11 - 995 /15.01.2021: Отмяна на Решение № 202/28.05.2020 г. и 
Решение № 281/30.07.2020 г. на Великотърновски общински съвет

Становище на комисията
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Комисията приема предложението:
ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

12 -1001 / 15.01.2021: Определяне на представител в състава на 
комисията по чл. 6 от Правилника за финансово подпомагане на 
изследвания и процедури, свързани с лечение на безплодие на 
семейства и лица, живеещи на семейни начала с рупродуктивни 
проблеми на тереторията на Община Велико Търново.

Становище на комисията

д-р М. Калейнски - предлага д-р Юлия Тонкова
д-р Н. Стойнов - подкрепя това предложение, планувал е да направи
същото предложение.
Комисията предлага д-р Юлия Тонкова за представител в състава на 
комисията по чл. 6 от Правилника:
ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

13 -1002 /15.01.2021: Създаване на социална услуга иАсистентска 
подкрепа", считано от 01.01.2021 година.

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

14 -1004 /15.01.2021: Отчет за изпълнение на решенията на 
Великотърновски общински съвет за П-ро полугодие на 2020 г. и 
отчет за всички неснети от отчет решения на Великотърновски 
общински съвет

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА - 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -1
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15 -1004-1 / 15.01.2021: Копия от актове, издадени в изпълнение на 
решенията на Великотърновски общински съвет за П-ро полугодие 
на 2020 г.

Становище на комисията

Комисията приема за сведение

ПРЕДСЕДАТЕЛ: ПРОТОКОЛИСТ:
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Постоянна комисия по икономически въпроси
/ПК по ИВ/

ПРОТОКОЛ

№18
Днес, 21.01.2021 от 16:00 ч аса , в CISCO Webex Meetings се проведе заседание на ПК.

Присъствал

• Атанас Парушев
• Валерия-Тереза Дончева
• Гюнай Далоолу
• Деян Куздов
• Елена Чамуркова
• Жельо Желев
• Калина Широкова
• Нейко Генчев
• Росен Иванов - Председател
• Стефан Антонов
• Христо Стоев

Присъствали още

Венцислав Спирдонов - Председател ВТОбС 
Розалия Стефанова - Директор Дирекция " АО"
Десислава Йонкова - Директор Дирекция "ПОУС"
Росица Димитрова - Директор Дирекция "СДЗ"
Мариела Цонева - Директор Дирекция "ПП" 
инж. Антон Койнаков
Управители на търговските дружества със 100 % общинско участие
Представители на "Пазари Велико Търново" ООД - управител, гл. счетоводител, гл. архитект на 
проекта.

Дневен ред

1 - 867 / 10.11.2020: Предложение от "ОДПГ" ЕООД относно актуализиране на калкулации по 
принудително преместване и принудително задържане на ППС

2 - 954 / 11.12.2020: Промяна на срока за приемане на Показатели и критерии за определяне 
на балната оценка в общинските публични предприятия.

3 - 960 / 21.12.2020: Бизнес програма за 2021 г. на "ОДПГ" ЕООД гр. Велико Търново

4 - 961 / 22.12.2020: Бизнес програма за 2021 г. на "Център за психично здраве" ЕООД гр. 
Велико Търново
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5 - 962 / 29.12.2020: Бизнес програма за 2021 
спортна медицина I-Велико Търново" ЕООД

6 - 963 / 29.12.2020: Бизнес програма за 2021 
Велико Търново

7 - 964 / 29.12.2020: Бизнес програма за 2021 
Търново

8 - 965 / 29.12.2020: Бизнес програма за 2021 
заболявания-Велико Търново" ЕООД

9 - 967 / 31.12.2020: Бизнес програма за 2021 
Търново" ЕООД

10 - 968 / 31.12.2020: Бизнес програма за 2021 г. на "Инвестстрой-92" ЕООД

11 - 969 / 31.12.2020: Бизнес програма за 2021 г. на "Обредни дейности" ЕООД

12-971 / 06.01.2021: Определяне на двама общински съветници за членове на комисията за 
избор на носител на Академична награда "Трети март" за 2021г.

13 - 982 / 13.01.2021: Отчет за дейността на ВТОбС и неговите комисии за периода 
01.07.2020г. - 31.12.2020г.

14 - 984 / 14.01.2021: Изменение и допълнение на Наредба за условията и реда за съставяне 
на тригодишната бюджетна прогноза за местните дейности и за съставяне, обсъждане, 
приемане и отчитане на общинския бюджет и общинския дълг на Община Велико Търново и 
Наредба за провеждане на обществено обсъждане за поемане на общински дълг в Община 
Велико Търново.

15 - 985 / 14.01.2021: Покана от Управителя на "Пазари - Велико Търново" ООД за свикване 
на извънредно Общо събрание на съдружниците на "Пазари - Велико Търново" ООД гр. В. 
Търново, на 29.01.2021 г.

16 - 988 / 15.01.2021: Отчет за текущото изпълнение на общинските проекти, финансирани 
със средствата от ЕС и държавния бюджет.

17 - 990 / 15.01.2021: Освобождаване от заплащане на наем на наематели на обекти общинска 
собственост

г. на "Медицински център за рехабилитация и 

г. на "СБАЛПФЗ "Д-р Трейман" ЕООД, гр. 

г. на "Царевград Търнов" ЕООД, гр. Велико 

г. на "Център за кожно-венерически 

г. на "Комплексен онкологичен център-Велико

18 - 1004 / 15.01.2021: Отчет за изпълнение на решенията на Великотърновски общински 
съвет за Н-ро полугодие на 2020 г. и отчет за всички неснети от отчет решения на 
Великотърновски общински съвет

19- 1004-1 / 15.01.2021: Копия от актове, издадени в изпълнение на решенията на 
Великотърновски общински съвет за Н-ро полугодие на 2020 г.

Становища
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3 от 8

I - 867 / 10.11.2020: Предложение от "ОДПГ" ЕООД относно актуализиране на 
калкулации по принудително преместване и принудително задържане на ППС

Становище на комисията

Е. Чамуркова - в мотивите е записано, че разходите по принудително преместване и 
задържане на превозни средства, съгласно утвърдените калкулации от 2014 г. не прокриват 
разходите за дейности по принудително преместване и задържане и това води до финансови 
загуби за дружеството. За какъв размер загуби става въпрос. От бизнес програмата е видно, 
че очакваният годишен финансов резултат е в размер на 20 000 лв., който в условията на 
криза е доста приличен резултат.Включва ли този резултат евентуално повишаване на 
таксите за преместване и заскобване, какго и експлоатацията на предвидените за тази година
II бр. нови паркоместа. Предлаганите услуги от дружеството адекватни ли са на исканото 
увеличение на таксите.
инж. Ламбов - посочил е откъде идва част от загубата на дружеството, в бизнес програмата е 
заложено евентуално повишаване на таксите. Предвидено е това увеличение да покрие 
загубите.
Е. Чамуркова - в какъв размер са загубите само по тази дейност 
инж. Ламбов - за 2020 г. са около 42 000 лв.
К. Янков - каква ще бъде финансовата загуба, ако тези нови цени не се приемат.
инж. Ламбов - естествено, че ако не се одобри тази калкулация, дружеството ще продължава
да реализира загуби.
К. Янков - в какъв размер
инж. Ламбов - не може да се предвиди колко броя автомобили ще се преместят или заскобят, 
това става само за изминал период.
К. Янков - как са направени прогнозните приходи, а разходите не могат да се предвидят.
К. Широкова - при положение, че имат около 42 000 лв. загуба от дейността, как може да се 
предвиди колко нарушители ще има, чиито автомобили ще бъдат вдигнати или заскобени. 
инж. Ламбов - прогнозира се на база изминал период, как може да се предвиди колко туристи 
ще има през настоящата година.
К. Широкова - бизнес програмата е направена въз основа на старите сметки за изминал 
период. Тук се говори за актуализиране на калкулациите.
Р. Иванов - трябва да се изслушват членовете един друг, превръща се в говорилня. Всеки, 
който се изказва, да дава знак, че е завършил. Г-н Ламбов да има предвид, че говори с 
общински съветници, не с други хора. И моли г-н Янков, когато тези неща са му били 
изяснени в други комисии, да има предвид какво му е обяснявано, не да се задават едни и 
същи въпроси многократно.
К. Янков - не задава едни и същи въпроси, сега пита за размера на финансовата загуба, ако не 
бъдат приети тези нови цени на таксите.
Ст. Витанов - на заседанието на ПК по УТТП Петко Тюфекчиев много аргументирано 
обясни, защо трябва да се промени тази санкция и да се подкрепи това предложение. 
Предлага дебатът да се прекрати.
Комисията подкрепя предложението и предлага на ВТОбС да утвърди актуализацията на 
разходите по изготвените калкулации от страна на дружеството:
ЗА - 6; ПРОТИВ -1 ; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -1

2 - 954 /11.12.2020: Промяна на срока за приемане на Показатели и критерии за 
определяне на балната оценка в общинските публични предприятия.

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА - 11; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0
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3 - 960 / 21.12.2020: Бизнес програма за 2021 г. на "ОДПГ" ЕООД гр. Велико Търново

Становище на комисията

К. Янков - ако не се приемат предложените нови цени, каква ще бъде загубата на база 
количествените и натуралните показатели, които управителят е залегнал при определянето на 
финансовите показатели за следващата година.
Р. Иванов - изказване
К. Янков - базирали са приходите на база новите цени, приемането им е едно несигурно 
събитие. Прогнозите и бизнес плановете трябва да бъдат консервативни. Г-н Ламбов дължи 
отговор, колкото и да не му се иска да отговори.
Р. Иванов - изразява съгласие, че прогнозите и бизнес плановете трябва да бъдат 
консервативни, но и несъгласие, че става въпрос за бъдещо неизвестно събитие. Това е 
валидно за всички останали бизнес програми, както и за приемане на общинския бюджет, 
който ще се гласува следващия месец.
инж. Ламбов - ако тези такси останат в настоящия си вид, дружеството ще продължи да 
търпи загуби по тази дейност.
К. Янков - учуден е, че г-н Ламбов все още среща затруднения при различаването на приходи 
и разходи. Не е отговорил конкретно на въпроса, от което изразява разочарование.
Н. Генчев - дружеството има около 40 000 лв. загуби на база определен брой вдигнати и 
заскобени автомобили; инж. Ламбов е представил сметка на база 1 вдигнат автомобил, която 
не му излиза, представил е сметка на база 1 вдигнат автомобил, която ще елиминира 
загубите, ако се приемат; броят на вдигнатите автомобили е X число. По елементарно няма 
как да се каже.
Комисията приема бизнес програмата:
ЗА -9; ПРОТИВ -1 ; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -1

4 - 961 / 22.12.2020: Бизнес програма за 2021 г. на "Център за психично здраве" ЕООД 
гр. Велико Търново

Становище на комисията

Комисията приема бизнес програмата:
ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

5 - 962 / 29.12.2020: Бизнес програма за 2021 г. на "Медицински център за 
рехабилитация и спортна медицина I-Велико Търново" ЕООД

Становище на комисията

Комисията приема бизнес програмата:
ЗА -10; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

6 - 963 / 29.12.2020: Бизнес програма за 2021 г. на "СБАЛПФЗ "Д-р Трейман" ЕООД, гр. 
Велико Търново

Становище на комисията
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K. Широкова - нормализира ли се състоянието на болницата с оглед проблема с персонала 
д-р Денчева - нещата с персонала започват бавно да се нормализира, голяма част от 
персонала се връща след дълги отпуски и болнични, 3 от персонала са напуснали. Успели са 
да компенсират напускането на персонал с 3 специализанти. Изпратени са до всички 
медицински университети предложението на лечебното заведение за евентуално 
стимулиране, възнаграждение и започване на работа. След срещата със здравния министър 
стана ясно, че болницата дава най-високите заплати сред общинските лечебни заведения и 
сред всички белодробни болници в страната.
Р. Иванов - на всички е ясно, че COVID 19 постави на изпитание волята, желанието, 
уменията и ресурсите на много хора, най-вече на тези на първа линия.
Комисията приема бизнес програмата:
ЗА - 11; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

7 - 964 / 29.12.2020: Бизнес програма за 2021 г. на "Царевград Търнов" ЕООД, гр. 
Велико Търново

Становище на комисията

Комисията приема бизнес програмата:
ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -1

8 - 965 / 29.12.2020: Бизнес програма за 2021 г. на "Център за кожно-венерически 
заболявания-Велико Търново" ЕООД

Становище на комисията

Комисията приема бизнес програмата:
ЗА - 11; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

9 - 967 / 31.12.2020: Бизнес програма за 2021 г. на "Комплексен онкологичен център' 
Велико Търново" ЕООД

Становище на комисията

Р. Иванов - приятно изненадан от предвидения положителен финансов резултат в края на 
годината. Би искал да види как дружеството ще успее да подобри финансовото си състояние 
в частта на своите задължения.
д-р М. Рачева - към края на годината са намалили задълженията си, затова смята, че ще имат 
по-добри резултати. Никой не може да предвиди как ще приключи годината, ако има трета 
COVID вълна и т.н. Надява се, че като се разрешат плановите операции, ще има повече 
пациенти. След разрешението за закупуване на ендоскопска техника се надява на привличане 
на повече пациенти. Надява се и на нови млади специалисти, които да помогнат да се развие 
центърът по-добре.
Р. Иванов - ще подкрепи бизнес програмата, но в течение на времето, когато излезе 
официалния отчет за годината, ще поиска актуализация на бизнес програмата.
Комисията приема бизнес програмата:
ЗА - 11; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

10 - 968 / 31.12.2020: Бизнес програма за 2021 г. на "Инвестстрой-92" ЕООД
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Становище на комисията

Комисията приема бизнес програмата:
ЗА - 10; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -1

11 - 969 / 31.12.2020: Бизнес програма за 2021 г. на "Обредни дейности" ЕООД

Становище на комисията

Комисията приема бизнес програмата:
ЗА -11; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

12 - 971 / 06.01.2021: Определяне на двама общински съветници за членове на 
комисията за избор на носител на Академична награда "Трети март" за 2021г.

Становище на комисията

Валерия Дончева - ПК по ОНК са предложили Елена Чамуркова и Георги Недев, това е 
предложение, направено от ПК по СТДМ, както и подкрепено от всички други комисии. 
Комисията подкрепя предложението и също предлага Елена Чамуркова и Георги Недев за 
членове на комисията за избор на носител на наградата:
ЗА -11; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

13 - 982 /13.01.2021: Отчет за дейността на ВТОбС и неговите комисии за периода 
01.07.2020г. - 31.12.2020г.

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА -11; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

14 - 984 / 14.01.2021: Изменение и допълнение на Наредба за условията и реда за 
съставяне на тригодишната бюджетна прогноза за местните дейности и за съставяне, 
обсъждане, приемане и отчитане на общинския бюджет и общинския дълг на Община 
Велико Търново и Наредба за провеждане на обществено обсъждане за поемане на 
общински дълг в Община Велико Търново.

Становище на комисията

К. Янков - много неприятно изненадан от това предложение, което ограничава публичността 
на обсъждането. Сравнява предложените формуляри с първите комисии в извънредното 
положение, когато се провеждаха чрез подобни формуляри. Призовава да не се приема това 
предложение, да се върне на вносител, за да се включи нещо актуално - провеждане чрез 
онлайн връзка вместо попълване на формуляри, дори и да се явят много хора, платформите 
позволяват участието им, може да им се дава и да им се отнема думата.
Р. Иванов - не е запознат с техническо решение, което да позволява всички над 70 000 жители 
на общината да получат покана за участие в такъв тип обществено обсъждане, каквото 
ползва общинският съвет в момента. Ресурсът на платформата, с която се провежда 
заседания на общински съвет, е в порядъка на 250 покани. Въпрос към К. Янков - как ще се 
определи кои хора ще получат покани за включване.
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K. Янков - един от начините е да се обяви реда на обсъждането и при поискване от страна на 
гражданин, да му се даде възможност за участие. Не да се изпращат 70 000 покани. Може и 
да се поставят някакви ограничение, примерно да могат да участват първите 250, първите 
500 и т.н. Има много технически решения, затова не предлага собствено решение, по-добре 
администрацията да предложи такова. Най-важно е да се даде възможност на хората да се 
запознаят обстойно с бюджета. Голямата зала на Общината е 300 места, което дава 
възможност да участват толкова души в обсъждането.
Р. Иванов - напълно съгласен с това, че колко е по-прозрачно всичко, толкова е по-добре. 
Липсата на информация е равна на дезинформация. Напълно би подкрепил всяка една 
рационална идея за увеличаване на хората, които участват в обществените обсъждания. 
Счита, че ползването на платформа за онлайн провеждане няма да осигури тази възможност. 
Ст. Антонов - не може да се залага на това, че ще дойдат 2 души на обществено обсъждане, 
идеята е да има достъп всеки, който пожелае. Не смята, че всички възрастови групи имат 
достъп до такива средства на комуникация, припомня как дори на много от общинските 
съветници им е било трудно в началото при използването на тази платформа.
Комисията приема предложение:
ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -1

15 - 985 /14.01.2021: Покана от Управителя на "Пазари - Велико Търново" ООД за 
свикване на извънредно Общо събрание на съдружниците на "Пазари - Велико 
Търново" ООД гр. В. Търново, на 29.01.2021 г.

Становище на комисията

Кр. Каракоцев - разбира, че представителят трябва да гласува "за" отлагане на стартиране на 
4 етап. Ясно е, че този проект се е проточил много дълго във времето. Правилно ли е разбрал 
от материалите, че има два варианта на финансиране - със собствени приходи и с привлечен 
капитал. Със собствени приходи е описано, че няма да достигнат 4 265 000 лв. и заедно 
двамата акционери ще покрият сумата, т.е. Общината за 3 години ще покрие половината от 
сумата. Въпрос относно варианта с привлечения капитал - за недостигът за 4 265 000 лв. ще 
вземат заем, но има разяснение, че не достигат още 2 млн. лв., които Общината ще трябва да 
покрие разсрочено. Каква е сумата на привлечения капитал?
Р. Иванов - Общината е съдружник, материалът е изпратен и на другия съдружник. 
Управителят е задължен да представи актуализирания проект, КСС, предложил е извън това 
решение 2 различни варианта за финансиране, предлага на двамата съдружници да се вземе 
решение за отлагане на етап 4. Отговор на този въпрос може да даде само управителят на 
дружеството.
Р. Иванов - на този етап не се взема решение кой вариант на финансиране да се избере. Това, 
което е предложено, е отлагане на вземане на решението.
Е. Чамуркова - дали е резонно да се фиксира някакъв срок на това отлагане на вземане 
решение.
Кр. Гърдев (управител на дружеството) - не се фиксира срок, тъй като към момента е 
невъзможно да се определи кога ще се излезе от извънредната обстановка, която е в момента, 
гл. счетоводител на "Пазари Велико Търново" - недостигът за цялата инвестиция от порядъка 
на 11 500 000 лв. е 4 265 000 лв. Кредитът е с 10 годишен период на погасяване. В дадената 
прогноза кредитът продължава да се погасява, затова се вижда участието на Общината с по- 
малка сума. Единствено се отлага във времето набавянето на сумата от 4 265 000 лв. за 
реализацията на проекта.
Комисията приема предложение:
ЗА -10; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

16 - 988 / 15.01.2021: Отчет за текущото изпълнение на общинските проекти,
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финансирани със средствата от ЕС и държавния бюджет.

Становище на комисията

Комисията приема предложение:
ЗА - 8; ПРОТИВ - ОВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -2

17 - 990 /15.01.2021: Освобождаване от заплащане на наем на наематели на обекти 
общинска собственост

Становище на комисията

Комисията приема предложение:
ЗА - 10; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

18 -1004 / 15.01.2021: Отчет за изпълнение на решенията на Великотърновски 
общински съвет за П-ро полугодие на 2020 г. и отчет за всички неснети от отчет 
решения на Великотърновски общински съвет

Становище на комисията

Ст. Антонов - решение № 301 не е изпълнено, не трябва да бъде снемано от отчет. Предлага 
да не се снема от отчет.
Комисията приема предложението решение №301 да не се снема от отчет:
ЗА - 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -2
Комисията приема основното предложение е така направеното предложение за промяна:
ЗА -10; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

19 -1004-1 /15.01.2021: Копия от актове, издадени в изпълнение на решенията на 
Великотърновски общински съвет за П-ро полугодие на 2020 г.

Становище на комисията

Комисията приема за сведение.

ПРЕДСЕДАТЕЛ: ПРОТОКОЛИСТ:
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Постоянна комисия по нормативно-правна 
уредба и обществен ред /ПК по НПУОР/

ПРОТОКОЛ

№18
Днес, 21.01.2021 от 14:00 часа , в CISCO Webex Meetings се проведе заседание на ПК.

Присъствал

• Гергана Евтимова - Председател
• Драгомир Йосифов
• Елена Чамуркова
• Николай Илчев
• Росен Иванов
• Христо Стоев

Отсъствал

• Сунай Мунков 

Присъствали още

Венцислав Спирдонов - Председател ВТОбС

Дневен ред

1 - 954 / 11.12.2020: Промяна на срока за приемане на Показатели и критерии за определяне 
на балната оценка в общинските публични предприятия.

2 - 971 / 06.01.2021: Определяне на двама общински съветници за членове на комисията за 
избор на носител на Академична награда "Трети март" за 2021г.

3 - 982 / 13.01.2021: Отчет за дейността на ВТОбС и неговите комисии за периода 
01.07.2020г.-31.12.2020г.

4 - 984 / 14.01.2021: Изменение и допълнение на Наредба за условията и реда за съставяне на 
тригодишната бюджетна прогноза за местните дейности и за съставяне, обсъждане, приемане 
и отчитане на общинския бюджет и общинския дълг на Община Велико Търново и Наредба 
за провеждане на обществено обсъждане за поемане на общински дълг в Община Велико 
Търново.

5 - 1004 / 15.01.2021: Отчет за изпълнение на решенията на Великотърновски общински 
съвет за П-ро полугодие на 2020 г. и отчет за всички неснети от отчет решения на 
Великотърновски общински съвет

6 - 1004-1 / 15.01.2021: Копия от актове, издадени в изпълнение на решенията на
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Великотърновски общински съвет за П-ро полугодие на 2020 г.

Становища

1 - 954 / 11.12.2020: Промяна на срока за приемане на Показатели и критерии за 
определяне на балната оценка в общинските публични предприятия.

Становище на комисията

Р. Иванов - пояснение относно мотивите на това предложение 
Е. Чамуркова - тази бална оценка всяка година ли ще се прави
Р. Иванов - показателите и критериите се изготвят еднократно, а самата оценка ще е ежегодна 
на база разработената методика 
Комисията приема предложението:
ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

2 - 971 / 06.01.2021: Определяне на двама общински съветници за членове на комисията 
за избор на носител на Академична награда "Трети март" за 2021г.

Становище на комисията

Комисията подкрепя предложението, направено и в предходните комисии и предлага за 
членове на комисията за избор на носител на наградата - Елена Чамуркова и Георги Недев: 
ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

3 - 982 /13.01.2021: Отчет за дейността на ВТОбС и неговите комисии за периода 
01.07.2020г. - 31.12.2020г.

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

4 - 984 / 14.01.2021: Изменение и допълнение на Наредба за условията и реда за 
съставяне на тригодишната бюджетна прогноза за местните дейности и за съставяне, 
обсъждане, приемане и отчитане на общинския бюджет и общинския дълг на Община 
Велико Търново и Наредба за провеждане на обществено обсъждане за поемане на 
общински дълг в Община Велико Търново.

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0
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5 -1004 / 15.01.2021: Отчет за изпълнение на решенията на Великотърновски общински 
съвет за П-ро полугодие на 2020 г. и отчет за всички неснети от отчет решения на 
Великотърновски общински съвет
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Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА - 5; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -1

6 -1004-1 /15.01.2021: Копия от актове, издадени в изпълнение на решенията на 
Великотърновски общински съвет за П-ро полугодие на 2020 г.

Становище на комисията

Комисията приема за сведение:
ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

ПРЕДСЕДАТЕЛ:..............................  ПРОТОКОЛИСТ:
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Постоянна комисия по образование, наука и
култура /ПК по ОНК/

ПРОТОКОЛ

№15
Днес, 21.01.2021 от 15:00 часа , в CISCO Webex Meetings се проведе заседание на ПК.

Присъствал

• Атанас Парушев
• Валерия-Тереза Дончева - Председател
• Евгени Коев
• Жельо Желев
• Иван Александров
• Калоян Янков
• Мариян Кенаров
• Мирослав Трифонов
• Нейко Генчев
• Светослав Дермански

Отсъствал

• Георги Недев 

Присъствали още

Венцислав Спирдонов - Председател ВТОбС 
Розалия Стефанова - Директор Дирекция "АО"
Десислава Йонкова - Директор Дирекция "ПОУС"
Пенка Игнатова - Директор Дирекция "ОМДС"

Дневен ред

1 - 954 / 11.12.2020: Промяна на срока за приемане на Показатели и критерии за определяне 
на балната оценка в общинските публични предприятия.

2 - 971 / 06.01.2021: Определяне на двама общински съветници за членове на комисията за 
избор на носител на Академична награда "Трети март" за 2021г.

3 - 982 / 13.01.2021: Отчет за дейността на ВТОбС и неговите комисии за периода 
01.07.2020г.-31.12.2020г.

4 - 984 / 14.01.2021: Изменение и допълнение на Наредба за условията и реда за съставяне на 
тригодишната бюджетна прогноза за местните дейности и за съставяне, обсъждане, приемане 
и отчитане на общинския бюджет и общинския дълг на Община Велико Търново и Наредба 
за провеждане на обществено обсъждане за поемане на общински дълг в Община Велико 
Търново.
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5 - 990 / 15.01.2021: Освобождаване от заплащане на наем на наематели на обекти общинска 
собственост

6 - 1000 / 15.01.2021: Приемане на Общински план за младежта - 2021 година, съгласно 
Закона за младежта.

7 - 1004 / 15.01.2021: Отчет за изпълнение на решенията на Великотърновски общински 
съвет за П-ро полугодие на 2020 г. и отчет за всички неснети от отчет решения на 
Великотърновски общински съвет

8 - 1004-1 /15.01.2021: Копия от актове, издадени в изпълнение на решенията на 
Великотърновски общински съвет за П-ро полугодие на 2020 г.

Становища

1 - 954 /11.12.2020: Промяна на срока за приемане на Показатели и критерии за 
определяне на балната оценка в общинските публични предприятия.

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА - 7; ПРОТИВ - 1; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

2 - 971 / 06.01.2021: Определяне на двама общински съветници за членове на комисията 
за избор на носител на Академична награда "Трети март" за 2021г.

Становище на комисията

д-р Александров - другите комисии са подкрепили предложението, което той е направил в 
ПК по СТДМ - Елена Чамуркова и Георги Недев. Предлага ги и в тази комисия.
М. Трифонов - подкрепя предложението на д-р Александров.
Комисията подкрепя предложението и предлага Елена Чамуркова и Георги Недев за членове 
на комисията за избор на носител на наградата:
ЗА - 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

3 - 982 /13.01.2021: Отчет за дейността на ВТОбС и неговите комисии за периода 
01.07.2020г. - 31.12.2020г.

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА - 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

4 - 984 /14.01.2021: Изменение и допълнение на Наредба за условията и реда за
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съставяне на тригодишната бюджетна прогноза за местните дейности и за съставяне, 
обсъждане, приемане и отчитане на общинския бюджет и общинския дълг на Община 
Велико Търново и Наредба за провеждане на обществено обсъждане за поемане на 
общински дълг в Община Велико Търново.

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА - 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

5 - 990 /15.01.2021: Освобождаване от заплащане на наем на наематели на обекти 
общинска собственост

Становище на комисията

Д. Йонкова - допълнение от страна на вносителя - към т. 3 да се добави в последното 
изречение "и танцовите клубове".
д-р Александров - вместо танцови клубове да бъде "танцови формации"
Комисията приема предложението заедно с допълнението към т. 3 да се добави "и танцовите 
формации":
ЗА - 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

6 -1000 /  15.01.2021: Приемане на Общински план за младежта - 2021 година, съгласно 
Закона за младежта.

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

7 -1004 /15.01.2021: Отчет за изпълнение на решенията на Великотърновски общински 
съвет за П-ро полугодие на 2020 г. и отчет за всички неснети от отчет решения на 
Великотърновски общински съвет

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -1

8 - 1004-1 / 15.01.2021: Копия от актове, издадени в изпълнение на решенията на 
Великотърновски общински съвет за П-ро полугодие на 2020 г.

Становище на комисията

Комисията приема за сведение
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ПРЕДСЕДАТЕЛ: ПРОТОКОЛИСТ:
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Постоянна комисия по общинска собственост
/ПК по ОС/

ПРОТОКОЛ

№15
Днес, 20.01.2021 от 16:00 ч аса , в CISCO Webex Meetings се проведе заседание на ПК. 

Присъствал

• Валентин Точков
• Георги Марков - Председател
• Деян Хаджийски
• Евгени Коев
• Калина Широкова
• Николай Илчев
• Петко Тюфекчиев
• Сунай Мунков
• Тихомир Нанев

Присъствали още

Венцислав Спирдонов - Председател ВТОбС 
Мина Илиева - Секретар на Община Велико Търново 
Розалия Стефанова - Директор Дирекция "АО" 
Десислава Йонкова - Директор Дирекция "ПОУС"

Дневен ред

1 - 954 / 11.12.2020: Промяна на срока за приемане на Показатели и критерии за определяне 
на балната оценка в общинските публични предприятия.

2 - 971 / 06.01.2021: Определяне на двама общински съветници за членове на комисията за 
избор на носител на Академична награда "Трети март" за 2021г.

3 - 982 / 13.01.2021: Отчет за дейността на ВТОбС и неговите комисии за периода 
01.07.2020г. -31.12.2020г.

4 - 984 / 14.01.2021: Изменение и допълнение на Наредба за условията и реда за съставяне на 
тригодишната бюджетна прогноза за местните дейности и за съставяне, обсъждане, приемане 
и отчитане на общинския бюджет и общинския дълг на Община Велико Търново и Наредба 
за провеждане на обществено обсъждане за поемане на общински дълг в Община Велико 
Търново.

5 - 989 / 15.01.2021: Отмяна на Решение № 276/20.07.2020 г. на Великотърновски общински
съвет
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6 - 990 / 15.01.2021: Освобождаване от заплащане на наем на наематели на обекти общинска 
собственост

7 - 991 / 15.01.2021: Предоставяне на имотите-полски пътища, попадащи в масивите за 
ползване, определени по реда на чл. 37в, ал.16 от ЗСПЗЗ за стопанската 2020/2021 г., в 
землищата на община Велико Търново по приложени заявления на ползвателите

8 - 992 / 15.01.2021: Отдаване под наем на част от имот публична собственост, гр. 
Килифарево /Младежки дом/

9 - 993 / 15.01.2021: Отмяна на Решение № 150/25.02.2016 г. на Великотърновски общински 
съвет

10 - 994 / 15.01.2021: Отмяна на Решение № 822/28.09.2017 г. на Великотърновски общински 
съвет

11 - 995 / 15.01.2021: Отмяна на Решение № 202/28.05.2020 г. и Решение № 281/30.07.2020 г. 
на Великотърновски общински съвет

12 - 996 / 15.01.2021: Публичен търг с явно наддаване за продажба на недвижим имот с. 
Габровци м. "Сипеите-Димитровци", общ. Велико Търново.

13 - 997 / 15.01.2021: Публичен търг с явно наддаване за продажба на недвижим имот м. 
"Козлуджа", гр. Велико Търново.

1 4 - 9 9 9 /  15.01.2021:
Публичен търг с явно наддаване за продажба на недвижим имот , с. Габровци м ." Под пътя - 
Шодековци", общ. Велико Търново

15 - 1004 / 15.01.2021: Отчет за изпълнение на решенията на Великотърновски общински 
съвет за Н-ро полугодие на 2020 г. и отчет за всички неснети от отчет решения на 
Великотърновски общински съвет

16 - 1004-1 / 15.01.2021: Копия от актове, издадени в изпълнение на решенията на 
Великотърновски общински съвет за И-ро полугодие на 2020 г.

Становища

1 - 954 / 11.12.2020: Промяна на срока за приемане на Показатели и критерии за 
определяне на балната оценка в общинските публични предприятия.
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Комисията приема предложението:
ЗА - 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

Становище на комисията

2 - 971 / 06.01.2021: Определяне на двама общински съветници за членове на комисията 
за избор на носител на Академична награда "Трети март" за 2021г.

Становище на комисията

Г. Марков - предлага да подкрепят предложението, направено от няколко комисии - за 
членове на комисията за избор на носител на Академичната награда - Елена Чамуркова и 
Георги Недев
Комисията предлага за членове на комисията за избор на носител на Академичната награда 
"Трети март" Елена Чамуркова и Георги Недев:
ЗА - 8; ПРОТИВ -0 ; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

3 - 982 /13.01.2021: Отчет за дейността на ВТОбС и неговите комисии за периода 
01.07.2020г. - 31.12.2020г.

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА - 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

4 - 984 / 14.01.2021: Изменение и допълнение на Наредба за условията и реда за 
съставяне на тригодишната бюджетна прогноза за местните дейности и за съставяне, 
обсъждане, приемане и отчитане на общинския бюджет и общинския дълг на Община 
Велико Търново и Наредба за провеждане на обществено обсъждане за поемане на 
общински дълг в Община Велико Търново.

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА - 7; ПРОТИВ -0 ; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -1

5 - 989 / 15.01.2021: Отмяна на Решение № 276/20.07.2020 г. на Великотърновски 
общински съвет

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА - 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

6 - 990 /15.01.2021: Освобождаване от заплащане на наем на наематели на обекти 
общинска собственост
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Г. Марков - уточнява пред комисията за допълнението, направено от страна на вносителя на 
заседанието на ПК по УТТП - към т. 3 да се добавят танцовите клубове 
Комисията приема предложението заедно с допълнението за т. 3:
ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

Становище на комисията

7 - 991 /15.01.2021: Предоставяне на имотите-полски пътища, попадащи в масивите за 
ползване, определени по реда на чл. 37в, ал.16 от ЗСПЗЗ за стопанската 2020/2021 г., в 
землищата на община Велико Търново по приложени заявления на ползвателите

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА - 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

8 - 992 / 15.01.2021: Отдаване под наем на част от имот публична собственост, гр. 
Килифарево /Младежки дом/

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА - 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

9 - 993 / 15.01.2021: Отмяна на Решение № 150/25.02.2016 г. на Великотърновски 
общински съвет

Становище на комисията

Г. Марков не взема участие в гласуването, поради конфликт на интереси 
Комисията приема предложението:
ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

10 - 994 / 15.01.2021: Отмяна на Решение № 822/28.09.2017 г. на Великотърновски 
общински съвет

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА - 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

11 - 995 / 15.01.2021: Отмяна на Решение № 202/28.05.2020 г. и Решение № 281/30.07.2020 
г. на Великотърновски общински съвет

4 от 6 21.1.2021 г., 10:45



Firefox

Комисията приема предложението:
ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

12 - 996 / 15.01.2021: Публичен търг с явно наддаване за продажба на недвижим имот с. 
Габровци м. "Сипеите-Димитровци", общ. Велико Търново.

Становище на комисията

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА - 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

13 - 997 /15.01.2021: Публичен търг с явно наддаване за продажба на недвижим имот м. 
"Козлуджа", гр. Велико Търново.

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

14 - 999 /15.01.2021:
Публичен търг с явно наддаване за продажба на недвижим им от, с. Габровци м. " Под 
пътя - Шодековци", общ. Велико Търново

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА - 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

15 -1004 /15.01.2021: Отчет за изпълнение на решенията на Великотърновски 
общински съвет за П-ро полугодие на 2020 г. и отчет за всички неснети от отчет 
решения на Великотърновски общински съвет

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА - 7; ПРОТИВ - 1; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0
П. Тюфекчиев - отрицателен вот - решение № 301 не е изпълнено така, както е разпоредил 
Общински съвет. Не трябва да се снема от отчет.

16 -1004-1 / 15.01.2021: Копия от актове, издадени в изпълнение на решенията на 
Великотърновски общински съвет за П-ро полугодие на 2020 г.
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Становище на комисията

Комисията приема за сведение

ПРЕДСЕДАТЕЛ: ПРОТОКОЛИСТ:
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Постоянна комисия по проблеми на 
гражданското общество и борба с корупцията

/ПК по ПГОБК/

ПРОТОКОЛ

№13
Днес, 21.01.2021 от 13:00 ч аса , в CISCO Webex Meetings се проведе заседание на ПК.

Присъствал

• Даниела Андреева-Тодорова
• Драгомир Йосифов
• Жельо Желев
• Мавроди Калейнски
• Мариян Кенаров
• Николай Илчев - Председател
• Светослав Дермански

Присъствали още

Венцислав Спирдонов - Председател ВТОбС 
Розалия Стефанова - Директор Дирекция "АО"

Дневен ред

1 - 954 / 11.12.2020: Промяна на срока за приемане на Показатели и критерии за определяне 
на балната оценка в общинските публични предприятия.

2 - 971 / 06.01.2021: Определяне на двама общински съветници за членове на комисията за 
избор на носител на Академична награда "Трети март" за 2021г.

3 - 982 / 13.01.2021: Отчет за дейността на ВТОбС и неговите комисии за периода 
01.07.2020г. -31.12.2020г.

4 - 984 / 14.01.2021: Изменение и допълнение на Наредба за условията и реда за съставяне на 
тригодишната бюджетна прогноза за местните дейности и за съставяне, обсъждане, приемане 
и отчитане на общинския бюджет и общинския дълг на Община Велико Търново и Наредба 
за провеждане на обществено обсъждане за поемане на общински дълг в Община Велико 
Търново.

5 - 1004 / 15.01.2021: Отчет за изпълнение на решенията на Великотърновски общински 
съвет за Н-ро полугодие на 2020 г. и отчет за всички неснети от отчет решения на 
Великотърновски общински съвет

6 - 1004-1 / 15.01.2021: Копия от актове, издадени в изпълнение на решенията на
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Firefox

Великотърновски общински съвет за Н-ро полугодие на 2020 г.

Становища

1 - 954 /11.12.2020: Промяна на срока за приемане на Показатели и критерии за 
определяне на балната оценка в общинските публични предприятия.

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

2 - 971 / 06.01.2021: Определяне на двама общински съветници за членове на комисията 
за избор на носител на Академична награда "Трети март" за 2021г.

Становище на комисията

д-р Андреева - да подкрепят предложенията на останалите комисии - Елена Чамуркова и 
Георги Недев
Комисията подкрепя предложението и предлага за членове на комисията за избор на носител 
на наградата - Елена Чамуркова и Георги Недев:
ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

3 - 982 /13.01.2021: Отчет за дейността на ВТОбС и неговите комисии за периода 
01.07.2020г. - 31.12.2020г.

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

4 - 984 /14.01.2021: Изменение и допълнение на Наредба за условията и реда за 
съставяне на тригодишната бюджетна прогноза за местните дейности и за съставяне, 
обсъждане, приемане и отчитане на общинския бюджет и общинския дълг на Община 
Велико Търново и Наредба за провеждане на обществено обсъждане за поемане на 
общински дълг в Община Велико Търново.

Становище на комисията

д-р М. Калейнски - предложението не е пълно, трябва да има възможност да се провежда 
чрез онлайн платформа, подобна на тази, е която работи ВТОбС.
Комисията приема предложението:
ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -1

5 - 1004 /15.01.2021: Отчет за изпълнение на решенията на Великотърновски общински 
съвет за П-ро полугодие на 2020 г. и отчет за всички неснети от отчет решения на
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Великотърновски общински съвет

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА - 6; ПРОТИВ - ;  ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -1

6 -1004-1 /15.01.2021: Копия от актове, издадени в изпълнение на решенията на 
Великотърновски общински съвет за П-ро полугодие на 2020 г.

Становище на комисията

Комисията приема за сведение:
ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

ПРЕДСЕДАТЕЛ:..............................  ПРОТОКОЛИСТ:
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Постоянна комисия по спорта, 
туризма, децата и младежта /ПК по

СТДМ/

ПРОТОКОЛ

№15
Днес, 19.01.2021 от 15:00 ч аса , в CISCO Webex Meetings се проведе заседание 
на ПК.

Присъствал

• Георги Недев
• Деян Куздов - Председател
• Елена Чамуркова
• Иван Александров
• Йорданка Стефанова
• Красин Каракоцев
• Стефан Антонов
• Тихомир Нанев

Отсъствал

• Сунай Мунков 

Присъствали още

Венцислав Спирдонов - Председател ВТОбС 
Мина Илиева - Секретар на Община Велико Търново 
Пенка Игнатова - Директор Дирекция "ОМДС"
Розалия Стефанова - Директор Дирекция "АО"
Маринела Джартова - Началник Отдел "УС" 
инж. Антон Койнаков
Борислав Йорданов - Управител "Царевград Търнов" ЕООД

Дневен ред
1 от 7 20.1.2021 г., 10:31
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1 - 954 / 11.12.2020: Промяна на срока за приемане на Показатели и 
критерии за определяне на балната оценка в общинските публични 
предприятия.

2 - 962 / 29.12.2020: Бизнес програма за 2021 г. на "Медицински център 
за рехабилитация и спортна медицина I-Велико Търново" ЕООД

3 - 964 / 29.12.2020: Бизнес програма за 2021 г. на "Царевград Търнов" 
ЕООД, гр. Велико Търново

4-971  / 06.01.2021: Определяне на двама общински съветници за 
членове на комисията за избор на носител на Академична награда "Трети 
март" за 2021г.

5 - 982 / 13.01.2021: Отчет за дейността на ВТОбС и неговите комисии за 
периода 01.07.2020г. - 31.12.2020г.

6 - 984 /14.01.2021: Изменение и допълнение на Наредба за условията и 
реда за съставяне на тригодишната бюджетна прогноза за местните 
дейности и за съставяне, обсъждане, приемане и отчитане на общинския 
бюджет и общинския дълг на Община Велико Търново и Наредба за 
провеждане на обществено обсъждане за поемане на общински дълг в 
Община Велико Търново.

7 - 990 / 15.01.2021: Освобождаване от заплащане на наем на наематели 
на обекти общинска собственост

8 - 992 / 15.01.2021: Отдаване под наем на част от имот публична 
собственост, гр. Килифарево /Младежки дом/

9 - 993 / 15.01.2021: Отмяна на Решение № 150/25.02.2016 г. на 
Великотърновски общински съвет

10 - 1000 / 15.01.2021: Приемане на Общински план за младежта - 2021 
година, съгласно Закона за младежта.

11 - 1004 / 15.01.2021: Отчет за изпълнение на решенията на 
Великотърновски общински съвет за П-ро полугодие на 2020 г. и отчет за 
всички неснети от отчет решения на Великотърновски общински съвет
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12 - 1004-1 / 15.01.2021: Копия от актове, издадени в изпълнение на 
решенията на Великотърновски общински съвет за П-ро полугодие на 
2020 г.

Становища
1 - 954 /11.12.2020: Промяна на срока за приемане на Показатели и 
критерии за определяне на балната оценка в общинските публични 
предприятия.

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА - 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

2 - 962 / 29.12.2020: Бизнес програма за 2021 г. на "Медицински 
център за рехабилитация и спортна медицина I-Велико Търново" 
ЕООД

Становище на комисията

Комисията приема бизнес програмата:
ЗА - 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

3 - 964 / 29.12.2020: Бизнес програма за 2021 г. на "Царевград 
Търнов" ЕООД, гр. Велико Търново

Становище на комисията

Кр. Каракоцев - какво се случва с идеята за отстъпка от заведенията при 
закупен туристически билет. Осъществила ли се е такава среща.
Б. Йорданов - както знаят всички заведенията не работят, всички 
планове, които са имали, ще продължат да се осъществяват, след като се 
успокои обстановката. Към момента няма туристопоток.
Е. Чамуркова - има ли визия как започва тази година, ако има някакви
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ОПТИМИСТИЧНИ новини.
Б. Йорданов - на база обстановката се вижда как стартира годината, 
нищо не работи, очаква се да се установят някакви правила, относно 
отваряне на заведения, ходели и всичко, свързано с туризма. Надяват се в 
началото на пролетта да започне движение на туристи. Всичко е неясно, 
никой не може да потвърди нищо, надява се малко по малко да започне 
нормализиране. Цел и задача на дружеството в началото на годината за 
възвръщане на старите темпове на работа е участието и представянето на 
Велико Търново във всички изложения и форуми, които ще се 
организират.
Комисията приема бизнес програмата:
ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

4 - 971 / 06.01.2021: Определяне на двама общински съветници за 
членове на комисията за избор на носител на Академична награда 
’’Трети март" за 2021г.

Становище на комисията

Г. Недев - предлага да предоставят на ПК по ОНК като водеща комисия 
да предложат членове.
д-р Александров - предлага за членове на тази комисия Елена Чамуркова 
и Георги Недев.
Комисията подкрепя предложението на д-р Александров и предлага за 
членове на комисията за избор на носител на Награда "Трети март" 
Елена Чамуркова и Георги Недев:
ЗА - 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

5 - 982 /13.01.2021: Отчет за дейността на ВТОбС и неговите 
комисии за периода 01.07.2020г. - 31.12.2020г.

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА - 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

4 от 7

6 - 984 /14.01.2021: Изменение и допълнение на Наредба за 
условията и реда за съставяне на тригодишната бюджетна прогноза 
за местните дейности и за съставяне, обсъждане, приемане и
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отчитане на общинския бюджет и общинския дълг на Община 
Велико Търново и Наредба за провеждане на обществено обсъждане 
за поемане на общински дълг в Община Велико Търново.

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА - 8; ПРОТИВ -0 ; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

7 - 990 /15.01.2021: Освобождаване от заплащане на наем на 
наематели на обекти общинска собственост

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА - 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

8 - 992 /15.01.2021: Отдаване под наем на част от имот публична 
собственост, гр. Килифарево /Младежки дом/

Становище на комисията

Е. Чамуркова - въпрос относно ниския размер на началната тръжна цена 
М. Джартова - тръжната цена е определена по реда на Наредбата за реда 
на придобиване, управление и разпореждане с общинско имущество и 
Спортната наредба, където е описано, че спортните клубове заплащат 
2% от основната наемна цена при ползване на общински помещения. 
Предложената начална тръжна цена е 2% от цената, която би била 
начална, ако това беше при общия ред за отдаване под наем. Описва 
условията и документите, които се изискват при процедурата. 
Комисията приема предложението:
ЗА - 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

9 - 993 /15.01.2021: Отмяна на Решение № 150/25.02.2016 г. на 
Великотърновски общински съвет

Становище на комисията
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Д. Куздов - не взема участие в гласуването.
Комисията приема предложението:
ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

10 -1000 /15.01.2021: Приемане на Общински план за младежта - 
2021 година, съгласно Закона за младежта.

Становище на комисията

И. Александров - Общински детски комплекс-Велико Търново няма 
включени прояви в този план. Нека вносителят да добави, където е 
възможно, конкретни прояви, свързани с дейността на Общински детски 
комплекс-Велико Търново.
Кр. Каракоцев - навярно не са включени такива прояви, защото от 
Общински детски комплекс не са подали план за 2021 г. към Общината, 
администрацията може да отговори, но ако те имат прояви, планът има 
отворен характер и може да се допълва.
П. Игнатова - благодари за направеното допълнение. Уточнява, че 
Общински детски комплекс е образователна институция, която се 
финансира от Министерство на образованието и науката, те имат много 
обстоен план и отчет за дейността, те са със статут на образователна 
единица. Това е причината да не се включи, но въпреки всичко ще 
включат техния план към основния план. След което в края на годината 
ще предложат на вниманието на ВТОбС техния отчет, както винаги 
практикуват.
Комисията приема основното предложение заедно с допълнението за 
включване на плана за 2021 г. на Общински детски комплекс-Велико 
Търново към Общинския план за младежта за 2021 г.:
ЗА - 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

11 - 1004 / 15.01.2021: Отчет за изпълнение на решенията на 
Великотърновски общински съвет за П-ро полугодие на 2020 г. и 
отчет за всички неснети от отчет решения на Великотърновски 
общински съвет

Становище на комисията

Ст. Антонов - предлага решение № 301 за поставяне на паметна плоча да 
не се снема от отчет, а да остане да се води на отчет, тъй като не е
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изпълнено, защото на плочата е изписано името на дарителя. А в 
решението изрично е изписано да не се поставя името на дарител. 
Комисията приема предложението на Ст. Антонов:
ЗА -6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -2
Комисията приема основното предложение заедно с приетото
предложение за неснемане от отчет на решение № 301:
ЗА - 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

12 -1004-1 /15.01.2021: Копия от актове, издадени в изпълнение на 
решенията на Великотърновски общински съвет за П-ро полугодие 
на 2020 г.

Становище на комисията

Комисията приема за сведение.

ПРЕДСЕДАТЕЛ: ПРОТОКОЛИСТ:
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Постоянна комисия по устройство на 
територията, транспорт и паркиране /ПК по

УТТП/

ПРОТОКОЛ

№15
Днес, 20.01.2021 от 14:30 ч аса , в CISCO Webex Meetings се проведе заседание на ПК.

Присъствал

• Георги Марков
• Даниела Андреева-Тодорова
• Деян Хаджийски
• Драгомир Йосифов
• Йорданка Стефанова
• Калоян Янков
• Петко Тюфекчиев
• Пламен Петров - Председател
• Стоян Витанов
• Тодор Тодоров
• Юлия Тонкова

Присъствали още

Венцислав Спирдонов - Председател ВТОбС 
Мина Илиева - Секретар на Община Велико Търново 
Розалия Стефанова - Директор Дирекция "АО"
Цветомила Кьосева - мл. експерт, Дирекция "СУТ" 
арх. Николай Миладинов - гл. експерт, Дирекция "СУТ”
Десислава Йонкова - Директор Дирекция "ПОУС"
Маринела Джартова - Началник Отдел "УС" 
инж. Антон Койнаков
инж. Иван Ламбов - Управител "ОДПГ" ЕООД

Дневен ред

1 - 867 / 10.11.2020: Предложение от "ОДПГ" ЕООД относно актуализиране на калкулации по 
принудително преместване и принудително задържане на ППС

2 - 954 / 11.12.2020: Промяна на срока за приемане на Показатели и критерии за определяне 
на балната оценка в общинските публични предприятия.

3 - 960 / 21.12.2020: Бизнес програма за 2021 г. на "ОДПГ" ЕООД гр. Велико Търново

4 -971  / 06.01.2021: Определяне на двама общински съветници за членове на комисията за
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избор на носител на Академична награда "Трети март" за 2021г.

5 - 982 / 13.01.2021: Отчет за дейността на ВТОбС и неговите комисии за периода 
01.07.2020г. -31.12.2020г.

6 - 984 / 14.01.2021: Изменение и допълнение на Наредба за условията и реда за съставяне на 
тригодишната бюджетна прогноза за местните дейности и за съставяне, обсъждане, приемане 
и отчитане на общинския бюджет и общинския дълг на Община Велико Търново и Наредба 
за провеждане на обществено обсъждане за поемане на общински дълг в Община Велико 
Търново.

7 - 990 / 15.01.2021: Освобождаване от заплащане на наем на наематели на обекти общинска 
собственост

8 - 995 / 15.01.2021: Отмяна на Решение № 202/28.05.2020 г. и Решение № 281/30.07.2020 г. 
на Великотърновски общински съвет

9 - 996 / 15.01.2021: Публичен търг с явно наддаване за продажба на недвижим имот с. 
Габровци м. "Сипеите-Димитровци", общ. Велико Търново.

10 - 997 / 15.01.2021: Публичен търг с явно наддаване за продажба на недвижим имот м. 
"Козлуджа", гр. Велико Търново.

11 - 998 / 15.01.2021: Одобряване на проект за ЧИ на ПУП-ПРЗ в обхвата на У П И 1-220 и 
УПИ Н-220 "за търговия и услуги" от кв. 140 по плана на с. Ново село

1 2 - 9 9 9 /  15.01.2021:
Публичен търг с явно наддаване за продажба на недвижим им от , с. Габровци м ." Под пътя - 
Шодековци", общ. Велико Търново

13 - 1004 / 15.01.2021: Отчет за изпълнение на решенията на Великотърновски общински 
съвет за П-ро полугодие на 2020 г. и отчет за всички неснети от отчет решения на 
Великотърновски общински съвет

14 - 1004-1 / 15.01.2021: Копия от актове, издадени в изпълнение на решенията на 
Великотърновски общински съвет за И-ро полугодие на 2020 г.

Становища

1 - 867 / 10.11.2020: Предложение от "ОДПГ" ЕООД относно актуализиране на 
калкулации по принудително преместване и принудително задържане на ППС

Становище на комисията

Пламен Петров - предлага следния проект за решение: Комисията приема предложението на
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ОДПГ ЕООД и предлага на Великотърновски общински съвет да утвърди разходите по 
изготвените калкулации от страна на дружеството
К. Янков - колко служители работят на граждански и трудови договори; средно колко
принудителни задържания и колко премествания се правят на месец.
инж. Иван Ламбов - средно 360 бр. принудително преместени автомобила на месец,
заскобванията - 413 бр. На граждански договори няма служители, на трудови договори са 56
служители.
Ст. Витанов - защо кметът се крие, защо няма негов подпис
Пл. Петров - има становище от кмета, от което е видно, че подкрепя предложението 
Ст. Витанов - но предложението го дава инж. Ламбов, накрая ще стои подписът на 
председателя на общинския съвет, а кметът си слага подписа на някакво становище.
К. Янков - след информацията, която даде инж. Ламбов, се падат средно на 6,43 бр. 
премествания на служител и 7,38 бр. заскобвания на служител 
инж. Ламбов - с тази дейност са заети 8 служителя, не всички, които са на щат. Има 
контрольори, охранители, шофьори и т.н.
К. Янков - а охранителите какво охраняват
инж. Ламбов - охраняват наказателните паркинги, ьсьдето се съхраняват принудително 
преместените автомобили.
К. Янков - има ли от тези 56 човека други, които са свързани с други дейности, освен 
заскобвания, репатриране, охрана на паркинги и т.н.
инж. Ламбов - има администрация, има контрольори, които проверяват таксуването на 
автомобилите, а съгласно допълнителния договор между дружеството и Общината, 4 души са 
заети с направа на вертикална и хоризонтална маркировка, и монтиране на пътни знаци на 
територията на община Велико Търново.
К. Янков - тоест приходите на дружеството се формират от премествания, заскобвания, такси 
за паркиране.
инж. Ламбов - приходите са от цялата дейност по паркиране и от допълнителния договор за 
хоризонталната и вертикалната маркировка. Приходите от преместванията и заскобванията 
са и разходи. Средствата се влагат по осъществяване на самите премествания и заскобвания. 
Това не е печалба.
К. Янков - явно управителят не прави разлика между приходи и разходи; за тези 56 човека се 
падат по 6,3 премествания на човек на месец и 7,38 заскобвания на човек на месец. 
Дружеството има голяма възможност да подобри своята ефективност за сметка на 
увеличение на таксите.
Пл. Петров - инж. Ламбов разясни, че с тази дейност се занимават 8 човека, не всичките 56. 
П. Тюфекчиев - трябва да се подходи принципно; законът казва, че общинският съвет е 
органът, който определя местните данъци и местните такси. Не мисли, че общественият 
интерес налага недисциплинираните водачи да бъдат субсидирани от Общината, а точно 
обратното - трябва да бъдат санкционирани, т.е. там да бъде прилагана строгостта на закона и 
на таксите. Смята, че трябва да се подкрепи това предложение, в същото време да се мисли 
за редовните гражданите, които плащат с смс-и и с талончета, и за разширяване броят на 
местата за паркиране.
Комисията подкрепя предложението на "ОДПГ" ЕООД и предлага на Великотърновски 
общински съвет да утвърди актуализацията на разходите по изготвените калкулации от 
страна на дружеството:
ЗА - 10; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -1

2 - 954 / 11.12.2020: Промяна на срока за приемане на Показатели и критерии за 
определяне на балната оценка в общинските публични предприятия.

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
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ЗА -10; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -1

3 - 960 / 21.12.2020: Бизнес програма за 2021 г. на "ОДПГ" ЕООД гр. Велико Търново

Становище на комисията

Комисията приема бизнес програмата:
ЗА - 10; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -1

4 - 971 / 06.01.2021: Определяне на двама общински съветници за членове на комисията 
за избор на носител на Академична награда "Трети март" за 2021г.

Становище на комисията

Пл. Петров - предложенията на ПК по СТДМ и ПК по ЗСД са Елена Чамуркова и Георги 
Недев
Комисията подкрепя предложението и предлага за членове на комисията Елена Чамуркова и 
Георги Недев:
ЗА - 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

5 - 982 /13.01.2021: Отчет за дейността на ВТОбС и неговите комисии за периода 
01.07.2020г. - 31.12.2020г.

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА - 11; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

6 - 984 /14.01.2021: Изменение и допълнение на Наредба за условията и реда за 
съставяне на тригодишната бюджетна прогноза за местните дейности и за съставяне, 
обсъждане, приемане и отчитане на общинския бюджет и общинския дълг на Община 
Велико Търново и Наредба за провеждане на обществено обсъждане за поемане на 
общински дълг в Община Велико Търново.

Становище на комисията

К. Янков - по този начин вместо да се повиши публичността на обсъжданията, се прави 
обратното. Общината има възможност да проведе обществено обсъждане посредством 
варианти на съвременната техника, както и в момента практикува общинският съвет - чрез 
платформа за видеоконферентна връзка. Технически пречки очевидно няма, така се 
ограничава публичността. Гражданите не заслужават такова ограничение, разбира се това е 
политика на Общината да ограничава възможността за достъп до финансовите документи. 
Припомня миналогодишното обществено обсъждане на бюджета - заместник-кметът по 
финансовата част представи 4 екселски таблици, като е обяснила на гражданите, че трябва да 
имат завършено образование по Финанси, за да ги четат тези таблици. Предлага да се 
увеличи публичността, като се вкара тази платформа, която се използва в момента, 
гражданите да имат възможност да участват.
Пл. Петров - предполага, че може да се направи такова нещо, но трябва да се изпратят 
линкове за присъединяване към подобна платформа на голям брой граждани, може да са 1000
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човека и т.н.
К. Янков - миналата година са били под 1000 човека. Това е претекст за ограничаване на 
публичното обсъждане на бюджета.
Пл. Петров - достатъчно години е присъствал на обсъждане на бюджета, гражданите 
изключително рядко вземат участие в такова, най-често хората, които се изказват, са 
общинските съветници.
К. Янков - това му е любимият аргумент - понеже хората не участват, дайте да им се 
ограничи възможността за участие.
д-р Андреева - не е ли възможно всеки общински съветник да осъществява контакт с 
гражданите, да ги информира по начин, по който намира за правилен, каква е ролята на 
общинският съветник тогава.
К. Янков - различни неща са, тук се обсъжда публично бюджета и т.н.
П. Тюфекчиев - общинският съветник е длъжен да се среща и да информира гражданите за 
всички взети решения и т.н.
Комисията приема предложението:
ЗА - 7; ПРОТИВ - 1; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -1

7 - 990 /15.01.2021: Освобождаване от заплащане на наем на наематели на обекти 
общинска собственост

Становище на комисията

М. Джартова - от страна на вносител допълнение към т. 3 - да бъдат освободени от наем и 
танцовите клубове, освен спортните клубове, т.е. допълнение с текста "и танцовите клубове". 
Комисията приема предложението заедно с направеното допълнение от страна на вносителя: 
ЗА -11 ; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

8 - 995 /  15.01.2021: Отмяна на Решение № 202/28.05.2020 г. и Решение № 281/30.07.2020 г. 
на Великотърновски общински съвет

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА -11; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

9 - 996 /15.01.2021: Публичен търг с явно наддаване за продажба на недвижим имот с. 
Габровци м. "Сипеите-Димитровци", общ. Велико Търново.

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА - 11; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

10 - 997 / 15.01.2021: Публичен търг с явно наддаване за продажба на недвижим имот м. 
"Козлуджа", гр. Велико Търново.
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Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА - 11; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

11 - 998 /15.01.2021: Одобряване на проект за ЧИ на ПУП-ПРЗ в обхвата на У П И 1-220 и 
У П И 11-220 ”за търговия и услуги” от кв. 140 по плана на с. Ново село

Становище на комисията

д-р Андреева - каква ще бъде търговската дейност, заради която се налага промяна 
предназначението
арх. Миладинов - за първи път в неговата практика се случва една територия е друго 
предназначение да бъде отредена "за парк", по принцип с обратното, това е рядък случай. 
Внимателно са проучили възможностите за осъществяване. Един парк, за да се одобри като 
такъв, трябва да се съгласува задължително по смисъла на чл. 62, ал.9 от ЗУТ, трябва 
предварително да бъде изготвена схема за разполагане на преместваеми съоръжения. Дали 
ще има такива или няма да има, не е ясно, но е задължително да има такава схема, ако за в 
бъдеще се реши да се разположат. Проектът показва местата, където могат да бъдат 
разположени такива, като изрично се казва големината, която трябва да имат. Обикновено 
става въпрос за щанд за царевица, за кафемашина и т.н. Не става въпрос за производство. 
Части от този имот е бил общински, друга част - частна собственост. Собственикът дарява 
този имот на Общината с единственото условие да се ползва за парк. Трябва да се спази 
волята на дарителя. По тази причина служебно е изготвен такъв ПУП с цел тази територия да 
стане паркова територия. Възможностите да се осъществи са две - едната е да се промени 
ОУП, но това е тромава процедура, а тук се касае за един имот. Другата възможност - цитира 
чл. 17, от Наредба за правила и норми на устройство на отделните видове територии и 
устройствени зони, в сила от 2003 г. Изредени са 4 възможности, от която едната позволява е 
ПУП една територия да се отреди "за парк". Местата на преместваемите съоръжения са 
съобразени със съществуващите пешеходните отсеки, които секат парка на няколко места. 
Изготвен е специален план за озеленяване, всяко едно дърво е заснето какво е, къде се 
намира.
д-р Андреева - благодари за изчерпателния отговор
К. Янков - би трябвало да има становище на главния архитект, но липсва в документацията 
към предложението. Ако може да се изпрати допълнително.
арх. Миладинов - има такова становище при допускане изработването на този проект за ЧИ 
на ПУП, ще го предоставят.
Пл. Петров - нека да го предоставят, за да може да се изпрати на имейлите на съветниците. 
Комисията приема предложението:
ЗА -11; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

12 - 999 / 15.01.2021:
Публичен търг с явно наддаване за продажба на недвижим им от, е. Габровци м. ” Под 
пътя - Шодековци”, общ. Велико Търново

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА - 11; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0
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13 -1004 /15.01.2021: Отчет за изпълнение на решенията на Великотърновски 
общински съвет за П-ро полугодие на 2020 г. и отчет за всички неснети от отчет 
решения на Великотърновски общински съвет

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

14 - 1004-1 /15.01.2021: Копия от актове, издадени в изпълнение на решенията на 
Великотърновски общински съвет за П-ро полугодие на 2020 г.

Становище на комисията

Комисията приема за сведение

ПРЕДСЕДАТЕЛ: ПРОТОКОЛИСТ:


